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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 21 decembrie 2020, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 21 decembrie 2020, ȋn 

şedinţă ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1139/15.12.2020, completată 

prin dispozitia primarului nr. 1164/18.12.2020. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 

16
30 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 19 consilieri.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Anton Marian-Valentin. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi doamna secretar general al Municipiului 

Medgidia, Prunău Elena-Daniela. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela-consilier R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-

consilier R.C.L.M.P.A., doamna Ivan Luminiţa – director economic şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului din data de 26.11.2020 care se votează cu 19 voturi „pentru” . 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 19 voturi 

„pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI  privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 134 privind stabilirea zonelor de impozitare în 

municipiul Medgidia                                                                                                                                           

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                           

2.  Proiectul de hotarare nr. 135 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale, 

precum şi a taxelor speciale pentru anul 2021 

                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                

3. Proiectul de hotarare nr. 139 privind iniţierea procedurii de vânzare în condiţiile 

art. 364 din OUG nr. 57/2019 a imobilului teren proprietate privată a municipiului 

Medgidia având număr cadastral nr. 102856       

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 140 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, judeţul Constanţa 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 141 privind aprobarea condiţiilor generale specifice de 

participare la concurs şi a procedurii de desfăşurare a concursului pentru ocuparea 

funcţiei de director al Clubului Sportiv Medgidia                                                                                        

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6.  Proiectul de hotarare nr. 142 privind aprobarea completării inventarului 

domeniului privat al Municipiului Medgidia conform anexei la procesul verbal al 

comisiei de inventariere nr. 11877/07.12.2020 

 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                    
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7. Proiectul de hotarare nr. 143 privind actualizarea devizului general şi a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “ Creşterea eficienţei 

energetice a Spitalului Municipal Medgidia, str. Ion Creanga, nr. 18, LOT 1, 

Medgidia, jud. Constanţa”- faza PT 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 144 privind atribuirea în folosinţă gratuită către Oficiul 

der Cadastru şi Publicitate Imobiliară Constanţa, a unei părţi din imobilul situat in 

Medgidia, str. Republicii, nr. 56, judeţ Constanţa 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

9. Proiectul de hotarare nr. 145 privind  aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2020 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10. Proiectul de hotarare nr. 146 privind  aprobarea rectificării bugetului local de venituri 

şi cheltuieli al municipiului Medgidia, pentru anul 2020 

                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11. Proiectul de hotarare nr. 147 privind  aprobarea  documentaţiei de primă înscriere 

a unor imobile în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară şi includerea în 

domeniul public al Municipiului Medgidia 

                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

II . DIVERSE 

Adresa Parchetului de pe langă Curtea de Apel Constanţa adresată Consiliului Local 

Medgidia privind Dosarul 596/P/2018, înregistrată sub nr. 30293/27.11.2020. 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 134 de pe ordinea de zi privind stabilirea zonelor 

de impozitare în municipiul Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă se află proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă, avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 134 de pe ordinea de zi care se votează cu 18  

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna Vlădescu Luminiţa).  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 135 de pe ordinea de zi privind stabilirea 

impozitelor si taxelor locale, precum şi a taxelor speciale, pentru anul 2021, aplicabile la nivelul 

Municipiului Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă se află proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă, avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 135 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa).  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 139 de pe ordinea de zi privind iniţierea procedurii 

de vânzare în condiţiile art. 364 din OUG nr. 57/2019 a imobilului teren proprietate privată a 

municipiului Medgidia având număr cadastral nr. 102856.    

Dna. consilier Eftimi Sorina: Eu mă voi abţine pentru că sunt în conflict de interese. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 139 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru” (doamna consilier Eftimi Sorina nu votează). 
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Se trece la proiectul de hotărâre nr. 140 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, 

judeţul Constanţa.   

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă se află proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă, avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 140 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa). 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 141 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

condiţiilor generale specifice de participare la concurs şi a procedurii de desfăşurare a 

concursului pentru ocuparea funcţiei de director al Clubului Sportiv Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă se află proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă, avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Referitor la acest punct nu sunt specificate condiţiile de 

participare. Spune studii de specialitate, dar care specialitate? Agronom, zootehnist? Studii de 

specialitate, dar nu spune ce studii de specialitate. Si apoi pentru o funcţie de conducere de ce e 

trecută doar o perioadă de minim 2 ani vechime, în condiţiile în care la D.G.D.P.P. pentru un 

post de muncitor a fost nevoie de minim 15 ani de experienţă? Vorbim de post de conducere aici. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Studii superioare... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Studii de specialitate, dar care specialitate? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu scrie de specialitate. Studii universitare de licenţă 

absolvite cu diplomă, respectiv studii superioare de lungă durată absolvite cu diplomă de licenţă 

sau echivalentă. Vechime în specialitatea studiilor minim 2 ani, experienţă de minim 2 ani într-o 

funcţie de conducere. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  In care specialitate întrebam. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Poate să fie şi finanţe-bănci? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vechime în specialitate. Aici la punctul 2. 

Dna. secretar general: Să fi fost angajat pe studii superioare. Poti să ai diplomă de 

licenţă, să fii angajat pe studii medii, atunci nu poţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Putem angaja un zootehnist să fie managerul Clubului 

Sportiv? Dau un exemplu, ipotetic vorbind. 

Dna. secretar general: Nici nu cred că poate face un plan... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Asta încerc să spun. Cel prezent cum a făcut? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuie menţionată specialitatea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Adică să aibă vechime în specialitatea studiilor. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si un funcţionar public când se angajează pe un post 

i se prezintă specialitatea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Poate să fie frizer sau croitor, dar are studii universitare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Studii universitare de frizer? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Sunt frizeri care au studii superioare, dar lucrează ca 

frizeri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Există studii suprioare de frizer? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Da, sunt frizeri care au studii superioare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Frizer? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Nu, el e frizer, dar are studii superioare. 

Dna. secretar general: Dar nu are vechime în specialitatea studiilor. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Vorbim de studii de specialitate. Care specialitate? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In legea funcţionarului public, la angajare se 

stabileşte specialitatea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să nu înţelegeţi greşit, nu avem nimic cu acest punct, 

dar să fim foarte clari. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu daţi indicaţii, staţi să ne gândim puţin. 

Dl. preşedinte de şedinţă: E vorba de menţionarea specialităţii. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Ce specialitate? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Să fie cu studii superioare. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Ce să fie, economist, jurist, om de sport? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Să fie angajat cu studii superioare. Să fi fost angajat pe 

studii superioare. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Faceţi confuzie. Pe ce specialitate? 

Dna consilier Daniel Daniela: Te referi la faptul că trebuie sa aibă o specialitate de 

natură sportivă? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Trebuie consemnat ce fel de specialitate. Atunci vă 

întreb cine se poate înscrie la concurs? Oricine? 

Dna consilier Daniel Daniela: Sunt sportivi ingineri care fac box. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Se poate înscrie la concurs oricine care are studii 

superioare?  

Dna consilier Daniel Daniela: Oricine, după părerea mea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Chiar dacă este agronom, zootehnist? 

Dna consilier Daniel Daniela: Ce are? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să fie manager la un Club Sportiv? 

Dna consilier Daniel Daniela: De ce să nu fie? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Pentru că nu are experienţă, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Un funcţionar public când se angajează trebuie să 

aibă specializare. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  De ce managerul spitalului a avut 3 criterii? Economist, 

jurist sau studii de specialitate. Acolo e tot un manager, aici e tot un manager. E fix aceeaşi 

chestiune, dar acolo s-a specificat. Trebuie să fie economist, jurist sau medic. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Persoana care participă la concurs să fi lucrat 2 ani de zile 

cu studii superioare. Eu asta înţeleg. Cel care va participa trebuie să aibă minim 2 ani de zile 

angajat cu studii superioare.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Intr-o functie de conducere. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Da.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Specialitatea e neclară. Nu am nicio problemă, se inscrie 

oricine la concurs, dar ce studii trebuie să aibă mai exact? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Mai explicati o dată, doamna secretar. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Prin comparaţie, la Spital... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu începeţi cu circul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Nu facem circ. Vorbim omeneşte. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Iniţiator este primarul pentru că eu sunt anchetat de toate 

instituţiile. Să daţi voi indicaţii, să răspund eu... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Problema dumneavoastră, domnul primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Problema voastră care m-aţi reclamat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Care a voastră? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Imi aparţine acest drept de iniţiere a acestui proiect. Mai 

explicaţi o dată, doamnă, ca să înţeleagă toată lumea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Prin comparaţie... 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Nu dăm explicaţii prin comparaţie. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Când s-a scos la concurs postul de manager al Spitalului 

Municipal, trebuia să îndeplinească nişte criterii. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce legătură are managerul de Spital? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Managerul Clubului Sportiv nu trebuie să fie cam în 

aceleaşi condiţii angajat? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 141 de pe ordinea de zi care se votează cu  15 

voturi “pentru”, 2 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Radu Sorin-Radu şi Vlădescu Luminiţa) 

şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ) . 

 

           Se trece la proiectul de hotărâre nr. 142 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

completării inventarului domeniului privat al Municipiului Medgidia conform anexei la procesul 

verbal al comisiei de inventariere nr. 11877/07.12.2020. 

          Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă şi avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 142 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 143 de pe ordinea de zi privind actualizarea 

devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “ Creşterea 

eficienţei energetice a Spitalului Municipal Medgidia, str. Ion Creanga, nr. 18, LOT 1, Medgidia, 

jud. Constanţa”- faza PT. 

           Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă şi avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 143 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” şi  2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 144 de pe ordinea de zi privind atribuirea în 

folosinţă gratuită către Oficiul de Cadastru şi Publicitate Imobiliară Constanţa, a unei părţi din 

imobilul situat in Medgidia, str. Republicii, nr. 56, judeţ Constanţa. 

             Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă şi avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 144 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 

voturi “pentru”. 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 145 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2020. 

             Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 145 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 

voturi “pentru”. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 146 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării bugetului local de venituri şi cheltuieli al Municipiului Medgidia, pentru anul 2020. 

             Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă şi avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 146 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi “pentru” (domnul consilier Bereş Adrian-Petre nu votează). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 147 de pe ordinea de zi privind aprobarea  

documentaţiei de primă înscriere a unor imobile în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară 

şi includerea în domeniul public al Municipiului Medgidia. 

            Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem proiectul de hotărâre, referatul de aprobare, 

documentaţia aferentă şi avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 147 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 

voturi „pentru”. 

             

Se trece la punctul II . DIVERSE 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: La diverse avem adresa Parchetului. De fapt, este materialul 

Curtii de Conturi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, e adresa Parchetului. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Adresa Parchetului de pe lângă Curtea de Apel Constanţa 

adresată Consiliului Local Medgidia privind dosarul nr. 596/P/2018, prin care se cere luarea la 

cunoştinţă de către consilierii locali a materialului, fapt care s-a rezolvat, toţi consilierii  au luat 

la cunoştinţă. In ceea ce priveşte exprimarea unui punct de vedere instituţional în raport de 

infracţiunea de delapidare, punctul de vedere revine organelor competente să soluţioneze această 

cauză. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar cine este vizat că încadrarea este destul de 

îngrozitoare. Infracţiunea de delapidare. Deja e încadrarea făcută? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Incadrarea nu este făcută. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este vorba de un dosar din 2018. Si aici era 

problema, i-a dat deja încadrare? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Acesta este un material adus la cunoştinţa Consiliului Local, 

este exact ce a constatat Curtea de Conturi pe parcursul... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră doar ne prezentaţi, nu sunteţi 

avocatul nimănui. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sigur că da. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Se adresează noului Consiliu Local, deşi încadrarea e 

din 2018. 

Dl. Consilier Zisu Constantin: Ne aduce la cunoştinţă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ne cere un punct de vedere. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Daţi punctul de vedere, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu am ce punct de vedere dacă nu ştiu despre ce 

este vorba. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aici este problema. Am luat la cunoştinţă şi nu suntem în 

măsură să dăm un punct de vedere. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am îndeplinit procedura să vă aduc la cunoştinţă raportul 

Curţii de Conturi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Noi trebuie să dăm un punct de vedere? Noi, Consiliul 

Local? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Se va face o adresă către dumnealor. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Ne cere un punct de vedere. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mai e ceva aici că asta nu e clară. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asta e toată documentaţia primită. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Asta este toată documentaţia şi am îndeplinit procedura. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Noi o să trimitem un punct de vedere... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Consiliul cum să trimită un punct de vedere? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu, se face o adresă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă aveţi o altă variantă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  De aceea şi întrebăm care este procedura legală? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aţi mai auzit în ţara asta să se întâmple aşa ceva vreodată? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Sincer, nu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă există undeva în ţara asta, faceţi şi dumneavoastră. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Se va face o adresă prin care vom spune că punctul de vedere 

revine organelor competente. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Procedura este să informăm. Emiterea unui punct de 

vedere institutional vis-a-vis de infracţiunea de delapidare mi se pare... Am îndeplinit procedura, 

mai departe să emită punct de vedere, să vedem cum emite un punct de vedere instituţional 

Consiliul Local. Consiliul Local are alt rol în societatea asta românească, nu e organ de anchetă. 

Dacă aşa ceva aţi mai întâlnit în ţara asta şi aţi mai auzit vreodată pe undeva, poate în Rusia, 

Belarus... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am auzit speţe similare unde Consiliul Local s-a 

constituit parte civilă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Asta e altceva. In urma unei expertize. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aici este doar o prezentare a primăriei. Nu este de 

înţeles ce spune aici. Nu este adresa Parchetului prezentată aici. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este adresa Parchetului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Se uită pe mail doamna. Pe mail nu e. 

Dna secretar general: Aţi avut dosarul. Acolo era şi adresa. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Există fizic, dar pe mail nu este. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Formularea este similară cu cea din adresă? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Adresa este: “Ministerul Public, Parchetul de pe lângă Curtea 

de Apel Constanţa, Către Consiliul Local Medgidia, vă comunicăm alăturat un exemplar al 

Raportului întocmit de Camera de Conturi Constanţa pentru luarea la cunoştinţă de către 

consilierii locali şi exprimarea unui punct de vedere instituţional în raport de infracţiunea de 

delapidare până la data de 15.01.2021.” 

Dna. consilier Daniel Daniela: Nu ştiu in ce măsură ne cere nouă Parchetul aşa ceva, 

când noi nu suntem abilitaţi, nu am studii de specialitate. Poate noi să cerem puncte de vedere de 

la Parchet, nu ei nouă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Consiliul Local nu emite puncte de vedere. Consiliul Local 

emite hotărâri. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Mi se pare o adresă foarte ciudată. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Să înţelegem că va răspunde instituţia primăriei la 

această adresa, nu? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Consiliul a fost informat, procedura a fost îndeplinită. 

Dacă puteţi emite un punct de vedere, emiteţi-l! 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis:  Cade în sarcina dumneavoastră, emiteţi dumneavoastră 

ca reprezentant al instituţiei. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sarcina mea este să aduc la cunoştinţă Raportul. Deşi, să 

vă spun ceva. Raportul de audit nu are nicio valoare. Este un drept intelectual al Curţii de 

Conturi. Actul administrativ este decizia. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sau un raport de expertiză judiciară. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Decizie, ca la Instanţă. In drept, în fapt şi la urmă, în 

numele legii, hotărăşte. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi ne putem constitui parte civilă în baza unui 

raport de expertiză. Noi, Consiliul Local. 

Dl. primar Valentin Vrabie: In una din sutele de reclamaţii, organele de anchetă îşi fac 

datoria. Să îşi facă datoria să verifice, cine este vinovat plăteşte. Am dus procedura la 

îndeplinire. Dacă dumneavoastră ca şi consilieri puteţi emite un punct de vedere instituţional sau 

în ţara asta aţi mai auzit de o asemenea cerere... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Daca nu ştim despre ce este vorba. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar eu ştiu despre ce este vorba? Eu am făcut ce mi s-a 

solicitat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mai ales că este consemnat un dosar penal din 2018 

după care este un raport al Curţii de Conturi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dosarul acela sunt de fapt plângerile societăţii RAJA S.A. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E şi pe rolul Judecătoriei Medgidia acest proces. Un 

proces sau două. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Patru, chiar cinci. Si încă 10 săptămâna asta. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Legat de Curte de Conturi, poate să sesizeze organele de 

anchetare, mai mult de atât ce poate să facă? 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul Anton Marian-Valentin declară închise lucrările 

şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 21.12.2020. 

 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Anton Marian-Valentin 

 

 

 

Secretar general  Municipiul Medgidia, 

              Prunău Elena-Daniela 

 

 

 

 
Redactat, 
Consilier, Ceauşu Ionela 
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